
3.括弧內係指增減千分點。
111年4月以前資料來自於勞工保險，5月起為勞工職業災害保險。

2.受聘僱外國人職災千人率 (o/oo)＝受聘僱外國人職業災害給付人次÷受聘僱外國人總投保人數 × 1,000。
1.同表8-6說明1、2、4、5、6。說 明：

勞動部勞工保險局、勞動及職業安全衛生研究所。資料來源：
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表 12-8 受聘僱外國人勞工職業災害保險給付人次

單位：人次、千人率
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3.The figures in the parenthesis represent changes in thousandth points.
April 2022, and starting from May 2022 on Labor Occupational Accident Insurance.
workers ÷ number of insured persons of the employed foreign workers × 1,000. The data was based on Labor Insurance before

2.Occupational injury rate of the employed foreign workers ( o/oo)= number of occupational injuries of the employed foreign
1.See note 1,2,4,5,6 of table 8-6.Note：

Bureau of Labor Insurance, Institute of Labor, Occupational Safety and Health, MOL.Source：
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Table 12-8 Occupational Injuries Benefits of the Employed Foreign Workers

Unit：Person-case、o/oo
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